
Med vodilnimi klubi
v Jugoslaviji
Pogovor z Andrejem Boltežarjem, trenerjem
kolesarskega kluba Astra

Kolesarski klub ASTRA deluje s
tem imenom 9 let. Prej se je imeno-
val KK Odred. katerega ustanovite-
Iji so bili miličniki. Prvotno je imel
klub predvsem člansko ekipo. S
preimenovanjem v KK Astra je klub
razširil svojo dejavnost in se začel
ukvarjati z vzgojo podmladka in
ostalih selekcij. Uspeh ni izostal,
saj so bili v zadnjih šestih letih med
vodilnimi klubi v Jugoslaviji v kate-
goriji mlajših mladincev, zadnje ča-
se pa tudi pri starejših mladincih.

S tekmovalci dela trener Andrej
Boltežar, ki je vodja trenerskega in
celotnega strokovnega dela. V po-
moč ima še dva honorarna trenerja.
Kljub raznim težavam in osipu tek-

• movalcev je strokovno delo zelo
uspešno. To potrjujejo izvrstni re-
zultati lanske in letošnje sezone.

• Koliko članov, mladincev in
pionirjev ima klub in kdo je uspeš-
nejši?

»Klub se zaenkrat ne ukvarja z
množičnostjo, ampak deluje pred-
vsem na področju tekmovalnega
kolesarjenja in vzgoje kadrov. Ima-
mo 7 članov v članski selekciji, 9
članov v selekciji starejših mladin-
cev, 8 članov v selekciji mlajših
mladinceviniOpionirjev. Kotekipa
so najuspešnejši mlajši mladinci, ki
so državni prvaki. Državni prvak v
posamezni konkurenci je pri starej-
ših mladincih Elči Hrovat, pri mlaj-
ših mladmcih pa Brane Ugrenovič,
ki je obenem tudi najuspešnejši
tekmovalec v letošnji sezoni. Ome-
niti moramo še Roberta' Pintariča,
ki je stalni član državne reprezen-
tance in je bil član ekipe. ki je na
svetovnem prvenstvu dosegla od-
lično 8. mesto.«

• Stroški za takšen klub verjet-
no niso majhni; kdo prispeva in ko-
liko?

»Pokrovitelj kluba je SOZD Astra
s svojimi delovrMmi organizacijami,
kt prispeva večino sredstev. V sofi-
nanciranju pomaga tudi ZTKO Be-
žigrada in tnesta Ljubljane Sred-
stva krijejo najnujnejže izdatke.
Vsekakor pa bi rabili še več sred-
stev za široko dejavnost. Glede na
stabilizacijo pa seveda ne moremo
računati na povečanje Največ
sredstev porabi klub za nakup te-
hnične opreme, saj stane eno kolo
okrog 80.000.00 din.«

• KolikojeklubpovezanzBeži-
gradom, kaj mu dolguje in
obratno?

»KK Astra je vseskozi tesno po-
vezan z občino Bežigrad in to pred-
vsem preko ZTKO in SITKS Beži-
grada. Vsa dejavnost kluba se odvi-
ja za Bežigradom, kjer ima sodež
tudi SOZD Astra«

• Kaj ste letos še dosegli in ka-
tera tekmovanja so pred vami?

»Zastavljeni cilj smo dosegli in
rezultati so nad vsakim pričakova-
njem. Osvojili smo večino ekipnih
državnih prvenstev, kakortudi indi-
vidualnih naslovov državnih prva-
kov. Poleg osvojitve navedenih na-
slovov je Brane Ugrenovič dosegel
edinstveni rekord, saj je zmagal ta-
korekoč na vseh pomembnejših
dirkah, skupaj 27. Splošni uspeh bi
bil še večji, če ne bi bila na odslu-

ženju vojaškega roka lanskoletni
državni prvak Primož čerin in pa
perspektivni mladi tekmovalec Sil-
vo Povirk.

Za sezono 1983 smo se začeli
pripravljati zelo zgodaj in to že v
novembru z rednimi treningi vsako
sredo. petek in soboto dopoldan in
popoldan. V januarju bomo imeli
14-dnevne posebne zimske kondi-
cijske priprave. V novi sezoni bomo
poskušali obraniti dosežene rezul-
tate. Vsekakor pa bodo uspehi
odvisni tudi od dotoka sredstev in
nabave nujno potrebnih dirkalnih
koles, avtomobila in ostalega •>

Kolesarski klub Astra deluje v
SOZD Astra. Funkcija kluba je
predvsem propagandna. če zane-
marimo, da je klub dal in še daje
slovenskemu kolesarstvu odlične
kolesarje in seveda veča ugled slo-
venskega in jugoslovanskega bici-
klizma doma in na tujem. Potrebnp
pa bi bilo, da bi v sami Astri pospe-
ševal množično rekreacijo na dveh
kolesih.
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